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Zápis č. 14 (149) z řádného (telekonferenčního) zasedání 

Akademického senátu FIT VUT v Brně konaného dne 15. 

12. 2020 

Zasedání se konalo ve 13:00 hodin telekonferenčně.  

Přítomni:  Kočí, Kolář, Sekanina, Černocký, Fučík, Smrčka, Ryšavý, M. Jaroš, Sedlák, 

Ondryáš, Mišáková, Škorupa (12) 

Omluveni:  Lampa (1) 

Hosté:  Zemčík, Hanáček 

Program: 

1. Schválení programu jednání. 

2. Připomínky k zápisu z minulého zasedání. 

3. Informace k volbám do AS VUT a doplňovacím volbám do SK AS FIT. 

4. Slib nového člena AS FIT (dle přílohy č. 3 Statutu FIT). 

5. Jmenování nového člena Ekonomické komise AS FIT.  

6. Informace z RVŠ a AS VUT. 

7. Různé. 

Průběh zasedání: 

Zasedání vedl předseda AS FIT dr. Radek Kočí. Na úvod přivítal všechny přítomné členy 

a hosty na telekonferenčním zasedání AS FIT.  

Podmínky jednání: Předseda AS FIT rozhodl, podle čl. 13a Jednacího řádu AS FIT, o konání 

distančního jednání AS FIT. Distanční jednání proběhne prostřednictvím MS Teams za těchto 

podmínek: 

• Hlasování: Předseda AS FIT vyhlásí začátek hlasování. Každého jednoho senátora 

jmenovitě vyvolá a ten sdělí svou volbu (pro, proti, zdržuji se). Poté předseda AS FIT ukončí 

hlasování a oznámí výsledek hlasování. 

• Účast veřejnosti: Veřejnost se může připojit k distančnímu jednání na výše uvedeném 

odkazu. Osoba z řad veřejnosti, která chce na jednání vystoupit, nejprve požádá 

předsedajícího o svolení (hlasem nebo zprávou na chatu). 

Ad 1) Schválení programu jednání. 

Dr. Kočí informoval členy AS o výše uvedeném programu a nechal o něm hlasovat. 
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Hlasování: Hlasovalo 12 členů, z toho 12 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Ad 2) Připomínky k zápisu z minulého zasedání. 

K zápisu č. 13 (148) z řádného zasedání AS FIT konaného dne 3. 11. 2020 nebyly žádné 

připomínky.  

Ad 3) Informace k volbám do AS VUT a doplňovacím volbám do SK AS FIT. 

Dr. Kočí připomněl informace k volbám do AS VUT a doplňovacím volbám do SK AS FIT 

a předal slovo zástupcům volebních komisí. Nejdříve předsedovi volební komise pro volby do 

AS VUT doc. Kolářovi, který stručně shrnul základní informace k volbách. Volby do 

Akademického senátu VUT pro volební období 2020-2023 proběhly 3. a 4. listopadu v IS 

VUT. Volilo se ve dvou obvodech, a to v obvodu akademických pracovníků a v obvodu 

studentů. Ve volebním obvodu AP byli zvoleni doc. Hanáček a doc. Jaroš (náhradníci nejsou). 

Ve volebním obvodu studenů byl zvolen Viktor Konupčík (náhradníci nejsou).  

Dále předseda volební komise pro doplňovací volby do Studentské komory AS FIT 

doc. Ryšavý sdělil, že jsme měli jednoho kandidáta, kterým je student 2. ročníku BSP Ondřej 

Ondryáš, který získal 291 hlasů a byl zvolen členem Studentské komory AS FIT pro funkční 

období do 4. 11. 2022. Volby proběhly ve stejném termínu a obdobným způsobem jako volby 

do AS VUT. 

Dr. Kočí poděkoval předsedům a členům volebních komisí za jejich práci. 

Ad 4) Slib nového člena AS FIT (dle přílohy č. 3 Statutu FIT). 

Dr. Kočí vyzval nového člena AS FIT Ondřeje Ondryáše ke složení slibu. Ondřej Ondryáš 

přečetl a složil slib:  

„Slibuji, že jako člen Akademického senátu Fakulty informačních technologií Vysokého učení 

technického v Brně, budu vždy jednat v souladu s právními normami státu, univerzity a fakulty. 

Budu ctít demokratické a akademické principy a budu jednat v souladu se svým svědomím 

a s plnou odpovědností vůči akademické obci, v zájmu VUT, vysokého školství a obecné 

vzdělanosti.“ 

Ad 5) Jmenování nového člena Ekonomické komise AS FIT. 

Dr. Kočí připomněl, že bývá zvykem, že každý člen AS FIT je členem ekonomické nebo 

legislativní komise. Dr. Kočí navrhuje ekonomickou komisi doplnit o nového člena a to 

O. Ondryáše, který s případným jmenováním souhlasí. Dr. Kočí tento návrh také částečně 

předjednal s předsedou Studentské komory AS FIT D. Sedlákem. 

Dr. Kočí vyzval členy k diskuzi, v rámci které nebyly vzneseny žádné dotazy. 
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Dr. Kočí navrhl následující usnesení. 

Návrh usnesení 1 

AS FIT jmenuje Ondřeje Ondryáše členem Ekonomické komise AS FIT. 

Hlasování: Hlasovalo 12 členů, z toho 12 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Ad 6) Informace z jednání Akademického senátu VUT v Brně a informace z Rady VŠ. 

Dr. Kočí sdělil, že sněmy Rady VŠ se v současné situaci nekonají. V zásadě se řeší stejná témata 

co doposud, tj. otázky ohledně financování VŠ, legislativy úpravy zákona o VŠ (lhůty pro 

odebírání akademických titulů) apod. Jednání předsednictva proběhlo on-line. Další sdělení 

jsou dostupná na webových stránkách rady zde: http://www.radavs.cz/. 

Předseda AS VUT doc. Hanáček podal informace z posledního jednání AS VUT v tomto roce. 

Především se schvalovali zástupci do Rady VŠ a ekonomické záležitosti. Další zasedání senátu 

je plánováno na 26. 1. 2021, kde se mj. budou projednávat pravidla pro sestavování rozpočtu.    

Dále doc. Hanáček doplnil a připomněl informace k volbám do AS VUT. Podle právního 

výkladu MŠMT se prodlužuje funkční období samosprávného orgánu VŠ, pokud končí funkční 

období orgánu v době trvání nouzového stavu vyhlášeného vládou ČR. Funkční období 

stávajícího senátu bylo prodlouženo o 120 dní. Jednání budou probíhat distančně. Na toto téma 

proběhlo distanční jednání s předsedy velkých senátů VŠ a jdou obdobným směrem jako VUT 

(až na některé univerzity, které zvažují i hybridní jednání, tj. část členů by jednala distančně 

a část by byla přítomna). Nově zvolení zástupci studentů ve Studentské komoře AS VUT se 

značně obměnili, ještě nebyli zvoleni zástupci z FSI. Nově zvolení členové AS VUT jsou na 

jednání senátu zváni, ale nemohou hlasovat. Další informace ze zasedání AS VUT jsou 

dostupné na www stránkách senátu. Dr. Kočí poděkoval doc. Hanáčkovi za poskytnuté 

informace a vyzval členy k položení případných dotazů. Tuto možnost nikdo nevyužil.  

Ad 7) Různé 

Program a pozvánka na příští řádné zasedání AS FIT bude členům senátu včas rozeslána cestou 

konference fitsenat@fit.vutbr.cz. Termín řádného zasedání je plánován na přelom ledna 

a února 2021 pravděpodobně opět distančně.  

Dr. Kočí poděkoval všem za účast, za práci v akademickém senátě a popřál všem klidné svátky, 

a hlavně hodně sil v novém roce.  

Usnesení přijatá na zasedání AS FIT č. 14 (149) dne 15. 12. 2020: 

Usnesení 1  

AS FIT jmenuje Ondřeje Ondryáše členem Ekonomické komise AS FIT. 

http://www.radavs.cz/
mailto:senat@fit.vutbr.cz
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Verifikovali:  Ing. Radek Kočí, Ph.D., předseda AS FIT v.r. 

David Sedlák, předseda Studentské komory AS FIT v.r.  

Zapsala:  Eva Durániková, DiS.  

 


